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Oppfølging av planen "fra sykehjemspasient til bombolimfer"

Jeg håper å få Kristin til å delta i gruppen på vegne av oss. Får se om hun ønsker det. Jeg 
vil vel uansett sveve i bakgrunnen. Jeg er på ferie i det aktuelle tidspunktet for møtet så 
Kristin må møte for meg uansett.

Slik oppsettet ditt er kan det være litt vanskelig å få et klart bilde av hvor mye nytt som 
skal etableres og når dette skal skje. Du redegjorde mer for dette på Hesten, men jeg 
husker ikke alt. Du må huske på at jeg etter hvert er mer interessert i å få plass i 
bombolimfen enn i å utvikle den. Jeg tror det vil være litt lettere for oss andre om du 
kunne presisere litt nærmere hva som er reelt nye bygg og hva som er 
ombygginger/omdefineringer. Likeledes om når de forskjellige endringene/utviklingene 
bør skje.
For eks. blir jeg usikker på hva som menes med av 26 gamle sykehjemsplasser erstattes. 
Skal arealene omdisponeres til bombolimfer eller skal det bygges nytt andre steder?
Jeg har en formening om at du mener de opplistede tiltakene i kulepunktene skal være 
etablert innen 2015 og at det etter den tid må komme ytterligere 21 nye enheter.

Legger et par kartutsnitt i posthylla di som viser tre mulige områder for nybygg for hele 
eller deler av utvidelsen.

Med hilsen

Bjørnar Groven
leder arealbruk




